
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 13.12.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 13.12.2024 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 

6. VZN o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške príspevku zákonného zástupcu 
dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie  podmienok úhrady v školskej jedálni  

7. VZN  o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, váženie odpadu 

8. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky rok 2023 

9. Zrušenie uznesenia č. 66/2024  

10. Správa z rokovania stavebnej komisie 

11. Výmena pozemkov v majetku obce     Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2025 

12. Orez stromov v časti obce Jazero 

13. Rekonštrukcia elektroinštalácie na cintoríne 

14. Stanovisko hlavnej kontrolórky k III. zmene rozpočtu obce v roku 2024 

15. II. zmena rozpočtu obce v roku 2024 

16. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2025-2027 

17. Rozpočet obce na roky 2025-2027 

18. Žiadosť o zaradenie členov DHZO 

19.  Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala všetkých prítomných a povedala, že by rada pokračovala procedurálnymi 
uzneseniami.  
 

K bodu č. 2  

Starostka obce navrhla určenie zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov navrhla p. 
Rudolfa Škriečku a p. Michala Držíka.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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K bodu č. 3 

Starostka obce pokračovala schválením programu rokovania. Navrhla zrušenie bodu programu 
ohľadom výmeny pozemkov v majetku obce, nakoľko sa nepodarilo splniť všetky zákonné náležitosti, 
všetky doklady. Navrhla namiesto tohoto bodu prerokovať harmonogram zasadnutí OZ na rok 2025.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce požiadala o slovo hlavnú kontrolórku p. Mgr. Annu Rackovú, aby predniesla správu 
o plnení uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že k uzneseniam z predchádzajúceho OZ konaného dňa 12.11.2024 
povie len krátko, že prvé uznesenia č. 60, 61, 62, 63 boli viac-menej procedurálne uznesenia, ktoré 
neustanovovali prakticky žiadnu povinnosť zastupiteľstvu a teda vzalo sa na vedomie určenie 
zapisovateľky a overovateľov zápisnice, program rokovania, kontrola plnenia uznesení a vzala sa 
obecným zastupiteľstvom na vedomie správa zo zasadnutia finančnej komisie. Uznesením č. 64/2024 
OZ uzatvorilo zmluvu s Poľnohospodárskym družstvom Podolie na nájom pozemkov ornej pôdy v k.ú. 
Vaďovce, nájomná zmluva je na dobu 10 rokov v sume nájmu 147,29€ ročne. Povedala, že 
predpokladá, že ich starostka obce bude informovať, či už došlo k uzavretiu zmluvy alebo v akom 
štádiu je uzatvorenie tejto zmluvy. Povedala, že ďalším uznesením bol schválený plán kontrolnej 
činnosti HK, ktorým sa HK bude riadiť, plán činnosti je zverejnený aj na stránke obce, čím sa splnila 
povinnosť o prístupe k informáciám a toto uznesenie považuje za splnené. Ako ďalšie bolo prijaté 
unesenie o presune kapitálového príjmu dotácie za amfiteáter do rezervného fondu obce. Toto 
uznesenie aj následne na FK aj od audítorky bolo konkludované, že v priebehu roka RF nie je možné 
tvoriť z dotačných prostriedkov, takže toto uznesenie sa bude obecným zastupiteľstvom rušiť alebo 
aspoň také boli závery FK. Ďalej HK povedala, že poslanci ďalším uznesením schválili II. zmenu 
rozpočtu obce Vaďovce na rok 2024 a posledným uznesením bolo schválenie sumy nákupu 
mikulášskeho balíčka. Skonštatovala, že realizácia mikulášskej slávnosti prebehla a na záver navrhla 
zobrať na vedomie jej vykonanú kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
Starostka obce za správu hlavnej kontrolórke poďakovala a dodala, že zmluvu s PD Podolie uzavrela 
podľa dohody a je zverejnená podľa podmienok. Ďalej starostka obce navrhla poslancom zobrať 
správu z kontroly znesení z predchádzajúceho zastupiteľstva na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Ďalším bodom programu bola správa zo zasadnutia FK a starostka obce dala slovo predsedníčke p. 
Mgr. Daniele Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová privítala prítomných a povedala, že sa finančná komisia stretla 4.12.2024. 
Povedala, že boli prítomní všetci poslanci, okrem p. Michala Držíka a p. Ing. Holotu, nakoľko mal 
finančnú komisiu na Starej Turej. Prítomná bola aj p. starostka, p. hlavná kontrolórka a p. ekonómka. 
V prvom bode rokovania sa prítomní zaoberali predloženými cenovými ponukami na orez konárov v 
hornej časti obce od mosta až po p. Barteka. Predložené boli 3 ponuky, a to od p. Maťka v sume 1280 
€, od p. Šípoša v sume 1200 € a od p. Stančíka v sume 1050 €. Po krátkej diskusii bolo odporučené 
prijať najvýhodnejšiu ponuku a to od pána Patrika Stančíka. 
V ďalšom bode prítomní riešili opravu elektroinštalácie na cintoríne. Opäť boli predložené tri cenové 
ponuky a to od firmy Bove s.r.o. v sume 1048,80€, od p. Fajnora v sume 896 € a od firmy Movis v 
sume 732,91€. Prítomní sa zhodli, že navrhujú prijať najvýhodnejšiu a najlacnejšiu ponuku a to od 
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firmy Movis, no je potrebné upresniť, čo sa konkrétne bude robiť a či vo všetkých troch ponukách sa 
ráta s rovnakým materiálom. 
Podľa štvrtého bodu pozvánky sa prítomní zaoberali opätovne návrhom VZN č. 4/2024 o miestnom 
poplatku za komunálny odpad. Nakoľko sa dňa 26.11. uskutočnilo stretnutie niektorých poslancov, p. 
starostky, zamestnankýň obecného úradu s riaditeľom Kopaničiarskej odpadovej spoločnosti p. 
Miroslavom Žuchom, ktorý informoval, aké povinnosti budú mať obce od 1.1.2025, taktiež o možnom 
systéme čipovania smetných nádob a váženia komunálneho odpadu, stále nebolo zrejmé o akú sumu 
je potrebné navýšiť poplatok za komunálny odpad. Taktiež treba zohľadniť zvýšenie DPH z 20 na 23 
% od 1.1.2025, v prípade nového systému aj poplatok za váženie odpadu, taktiež zvoz triedeného 
odpadu zo stojísk, spracovanie odpadu zo zberného dvora a zber textilu. Po diskusii, dôkladnom 
prepočítavaní a prehodnotení jednotlivých súm a množstva odpadu, sa prítomní dohodli, že sadzba 
poplatku za komunálny odpad na osobu za rok navrhujú 21 €, pričom osoba dostane 4 žetóny, 
poplatok za študenta žijúceho na internáte a po predložení dokladu za ubytovanie stanovujú na 10,50 
€, za rekreačný dom /chalupa/ na 27 €, pričom vlastník dostane 4 žetóny, pre podnikateľské subjekty  
sa odporúča poplatok za 1 žetón 10 € a pokiaľ bol poplatok uhradený a občan si príde zakúpiť žetón, 
cena za 1 kus sa odporúča za sumu 7 €. Taktiež prítomní požadujú doložiť dôvodovú správu k zmene 
poplatkov za komunálny odpad a taktiež občanov o všetkých zmenách informovať aj prostredníctvom 
Vaďovských noviniek. 
Hlavným bodom rokovania podľa programu bol návrh III. zmeny rozpočtu na rok 2024. Všetkým 
prítomným bol na zasadnutí predložený materiál k III. zmene rozpočtu.  
Ešte pred riešením tretej zmeny p. ekonómka informovala, že po druhej zmene rozpočtu a prijatí 
uznesenia č.66/2024, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje presun kapitálového príjmu dotácie za 
amfiteáter v sume 24 339,66€ do rezervného fondu obce Vaďovce nebola vykonaná táto zmena, 
nakoľko počas rozpočtového roka nie je možné vykonať takýto presun. Prítomní sa preto dohodli, že 
na najbližšom OZ toto uznesenie zrušia. No napriek tomu stále nie je objasnené, ako bude naložené s 
prijatým kapitálovým príjmom, keďže tento príjem nemožno použiť na bežné výdavky. Po diskusii 
prešli prítomní k riešeniu tretej zmeny rozpočtu. Ekonómka obce spolu s prítomnými prešla celý návrh 
na III. zmenu a vysvetlili si jednotlivé položky plnenia rozpočtu po druhej zmene.  
V tretej  zmene sa daňové príjmy znížili zo sumy 357 338,00 € na sumu 348 678,00 €, nedaňové 
príjmy z podnikania a administratívne poplatky sa zvýšili zo sumy 118 841,73 €, na sumu 125 341,73 
€, tuzemské bežné granty a transfery sa znížili zo sumy 143 936,52 € na sumu 140 897,52 €. V 
kapitálových príjmoch  prišlo k navýšeniu  zo sumy 24 939,66 €  na 34 839,66 € a to preto, že obec 
získala dotáciu od úradu vlády na nákup interaktívnych tabúľ do ZŠ v sume 9900 €. V príjmových 
finančných operáciách neprišlo k žiadnej zmene. Po navrhovaných zmenách sa celkovo bežné príjmy 
zmenili zo 620 116,25 € na sumu 614 917,25 € a po všetkých vykonaných zmenách sa rozpočtové 
príjmy celkovo zvýšia zo sumy 672 132,20 € na sumu 676 833,20 €. 
    Výdavky verejnej správy sa zvýšili zo sumy 241 068,30 € na sumu 245 507,53 €, kde k 
najvýraznejším zmenám prišlo v položkách: 
     -  náboženské služby, dom smútku zo sumy 1037,00€ na sumu 1247,00 € 
     -  predškolská výchova zo 62 395,00 € sa navýšila na  66 345,00 € 
     -  základné vzdelanie zo sumy  100 675,00 € na sumu 120 555,00 € 
Prišlo aj k zníženiu výdavkov a to: 
     -  ochrana pred požiarmi zo sumy 9056,40 € na 8106,40 € 
     -  cestná doprava z 850,00 € na  280,00 € 
     -  znižovanie znečisťovania z 500,00 € na 80,00 € 
     -  rozvoj obcí zo 7000,00 € na  6550,00 € 
     -  školský klub detí zo sumy 26 745,00 € na 25 165,00 €   
Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy ponížia zo sumy 7960,00 € na sumu 5710,80 €, 
čím príde k zníženiu celkových kapitálových výdavkov zo sumy 17 860,00 € na sumu 15 610,80 € . 
Celkové rozpočtové výdavky spolu sa zvýšia zo sumy 657 645,73 € na sumu 667 405,76 €. 
Po III. zmene rozpočtu prišlo k celkovému výsledku hospodárenia zo sumy 14 486,47 € na sumu 
9427,44 €. 
Po vykonaných zmenách sa prítomní opäť vrátili k problému s kapitálovým príjmom týkajúceho sa  
vyplatenia amfiteátra. Po dlhej diskusii pani kontrolórka obce uzavrela problém s tým, že sa všetko 
dorieši na najbližšom OZ. 
V ďalšom bode sa prítomní zaoberali návrhom rozpočtu na rok 2025. Bežné príjmy sa odhadujú na 
609 242,32 €, príjmové finančné operácie na 42 877,41 € a celkové príjmy spolu sa očakávajú vo 
výške 652 119,73 €. Bežné výdavky spolu sa predpokladajú v sume 587 936,93 €, kapitálové výdavky 
spolu 23 180,00 €, výdavkové finančné operácie v sume 41 000,08 € a spolu celkové rozpočtové 
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výdavky na rok 2025 sa predstavujú v sume 652 117,01€. Celkový výsledok hospodárenia by v 
návrhu rozpočtu na rok 2025 predstavoval sumu 2,72 €. 
V bode rôzne sa prítomní zaoberali problémom s neosvetleným úsekom pri cintoríne, taktiež zaznela 
pripomienka na pokazenú lampu pri dome r. Ďurišovej, prípadne zapnutie lampy pri dome pani Vierky 
Biesikovej. Pani starostka informovala, že nám bola schválená dotácia od MAS na rekonštrukciu 
chodníkov vo výške 23 107€, no opäť sú tam zložité podmienky a náklady obce sú oveľa vyššie. 
Prítomní sa budú ešte tíme s chodníkmi venovať na najbližšom OZ. 
 
Starostka obce poďakovala predsedníčke za správu z FK a navrhla ju zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce pokračovala, že podľa ďalšieho bodu by mali prerokovať VZN č.3 o výške príspevku 
za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 
činnosť školského klubu detí, o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú 
úhradu nákladov a určenie  podmienok úhrady v školskej jedálni. Starostka obce skonštatovala, že 
s návrhom VZN finančná komisia súhlasila, návrh bol vyvesený na úradnej tabuli obce a neboli 
podané žiadne pripomienky, tak poprosila poslancov o hlasovanie za schválenie tohto VZN.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce prešla k prerokovaniu návrhu VZN č.4 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady a ohľadom váženia odpadov.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že poslanci dostali spolu s pozvánkou na OZ aj návrh VZN č. 
4/2024. Povedala, že v podstate aj na FK hovorila, že je tam potrebné pridať ten koeficient na fyzickú 
osobu a iné veci dopísať. Povedala, že p. Hučková tam dopísala viac vecí, ktoré dala p. Mgr. 
Kontinová poslancom k nahliadnutiu a povedala, že v podstate to teste pred zastupiteľstvom ešte 
prebrali a že to, čo je tam zvýraznené žltou, je tam pridané, ako ten daný koeficient výpočtu, sumu za 
tonu odpadu a bolo dopísané, že pri poplatku za študenta sú 2 žetóny. Ďalej povedala, že p. Hučková 
na záver VZN ešte pridala nejaké veci ohľadom vyrubenia poplatku za smeti, splatnosť, vrátenie, 
poníženie, odpustenie poplatku, a že to tam podľa zákona musí byť. Povedala, že to, čo bolo 
doplnené od nej a od p. Hučkovej, sú vlastne pripomienky, ktoré boli do VZN zapracované.  
Starostka obce navrhla schválenie VZN č. 4/2024. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej starostka obce navrhla prerokovať schválenie váženia zmesového komunálneho odpadu od roku 
2025 tak, ako sa o tom už bavili na finančnej komisii preto, aby sme mali dáta o množstve 
odovzdaného odpadu jednotlivých domácností a následne s tým mohli pracovať.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že za neho by bolo vhodné to o rok ešte posunúť a lepšie na to pripraviť 
ľudí, dať lepší „výcuc“ do noviniek, ale je to len jeho názor a hovorí za seba. Povedal, že keď sa staval 
ten nový poplatok, vytvárala sa tam rezerva z ktorej by mohlo byť pokryté to, že by nám to očipovali 
a kompletne zaviedli ten systém, plus teda tá váha na zberný dvor, že či by sa radšej tento rok 
nespravila poriadna osveta. Povedal, že to neposúva na žiadne ďalšie zastupiteľstvo, bude to ešte 
rok, ktorý by tu mali byť oni, ktorí by to implementovali a radšej teda zakúpiť na istotu váhu na zberný 
dvor a ľudí na niečo naučiť, odargumentovať im do budúcna rapídnym zvýšením toho poplatku. 
Povedal, že by sa mohla spraviť osveta aj teraz hneď do noviniek, že čo nás čaká, keď príde nutnosť 
tej mechanicko-biologickej úpravy, že ten poplatok bude za uskladnenie zo 70 50 súčasných na 111, 
čiže viac ako o 40% nahor, čiže ľudia s tým, čo dávajú do popolníc, že už to bude naozaj všetko 
vážené, a možno si ten prvý rok odsledovať kvázi na žetónoch v tento 2025 rok a v roku 2026 už 
zaviesť váženie a stále to bude za nich a uvidia, ako sa to vyvinie. Povedal, že z ničoho necúva, ale či 
to radšej o rok neodložiť.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa tiež prikláňa k tomuto názoru a že sa na túto tému s Petrom včera 
bavili. Povedal, že sledoval popolnice niektorých ľudí a zistil, že kompletne neseparujú.  
Starostka obce povedala, že práveže týmto vážením by sme zistili, kto to takto robí a neseparuje. 
Povedala, že si myslí, že najobjektívnejšie stanovený poplatok za odpad bude len vtedy, keď každý si 
zaplatí to, čo odovzdá.  
Prítomní poslanci diskutovali o tom, akú váhu bude potrebné zakúpiť na zberný dvor.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by sa s čipovaním dalo začať aj nejak počas roka.  
Starostka obce povedala, že v tom prípade by boli dáta neúplné.  
P. Jaroslav Bača navrhol to teda posunúť na váženie odpadu od pol roka, že by mali nejaké 
smerodajné údaje.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že tento prvý rok by presne slúžil na to, že by sa zberali údaje 
o množstve vývozu odpadov, robila by sa osveta medzi občanmi o možných pripravovaných zmenách. 
Povedala, že ak by chcela zistiť niečo z množstva žetónov, tak za jeden zvoz chodí napríklad 200-300 
žetónov za jeden zvoz, každý jeden by musela chytiť do ruky, spraviť tabuľku a robiť domácnostiam 
čiarky a aj tak by sme vedeli len počet vyvezených nádob, nie váhu odpadov. A na toto by slúžil ten 
program, ktorý by to robil. Povedala, že si myslí, že by sa mohlo stihnúť čipovanie nádob už od 
januára, lebo by mohli začať čipovať nádoby pri prvom vývoze a ten, kto bude mať vyloženú nádobu, 
rovno mu ju očipujú a odvážia. Ten kto si vyloží nádobu napríklad až počas druhého vývozu odpadu, 
tak pre dotyčného to bude jeho prvý vývoz a taktiež očipujú jeho nádobu a odvážia množstvo odpadu.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či to tak pôjde, že keď ľuďom očipujú nádobu, či to aj rovno odvážia.  
Starostka obce povedala, že áno. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či už bude ten program nainštalovaný.  
Starostka obce povedala, že áno.  
P. hlavná kontrolórka obce povedala, že by sa k tomu rada vyjadrila v rámci poradného hlasu. 
Povedala, že je potrebné si uvedomiť, že tá zmluva sa uzatvára na 5 rokov a možno by už bolo dobré, 
aby mali aj návrh tej zmluvy k dispozícii. Treba sa aj pozrieť, aké práva a povinnosti nám ako obci 
vyplývajú z tej zmluvy. Povedala, že sa vlastne budú odrážať od tej zmluvy.  
Starostka obce sa opýtala HK, či aj v krajnom idú na tento systém.  
P. HK povedala, že nie a ako správne pochopila, tak p. Ing. Žucha povedal, že potrebné prijať 
končené stanovisko čím skôr, aby sa mohli podpísať zmluvy a aby sa s tou realizáciou začalo alebo 
nie, lebo tak isto to potrebuje vedieť aj K.O.S. Povedala, že obecnému zastupiteľstvu v tejto otázke 
odporúča prijať konečný a radikálny záver, či teda áno alebo nie. Povedala, že ako by to potom bolo, 
že by sa na každom ďalšom zastupiteľstve bavili, či to ešte odložiť a posunúť.  
Starostka obce povedala, že si myslí, že ľudia budú rozmýšľať o tom a budú aj viac separovať, keď 
budú vedieť, že niekto kontroluje to množstvo komunálneho odpadu. Povedala, že ich nič iné 
nezachráni, len to, že bude čo najvyššia separácia u občanov. Povedala, že to ide aj medzi občanov 
prostredníctvom noviniek. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že chodil po stojiskách a všimol si, že sú plné komunálneho odpadu 
a predpokladá, že to budeme mať plné zmesového komunálneho odpadu, pokiaľ to budeme mať takto 
a každý sa toho bude pokúšať zbaviť nejakým spôsobom na čierno.  
Starostka obce povedala, že takto sa nikam ale nepohneme. 
Starostka obce navrhla schváliť váženie ZKO od 1.1.2025.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík  
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Ing. Peter Dinga, p. Rudolf Škriečka 
 
Starostka obce skonštatovala, že je uznesenie prijaté a povedala p. HK, že sa pokúsi čo najskôr 
zohnať zmluvu a že jej a aj ostatným ju pošle k nahliadnutiu.  
 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že by sa ďalej mali zaoberať správou od nezávislého audítora z auditu 
účtovnej závierky za rok 2023. Povedala, že ju poslancom zaslala v materiáloch a opýtala sa, či 
k tomu niekto má otázky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová skonštatovala, že je to vlastne to isté, čo každý rok, žiadne informácie. 
Starostka obce prečítala záver zo správy: Na základe overenia dodržiavania povinností podľa 
požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu v znení 
neskorších predpisov konštatujem, že obec Vaďovce konala v súlade s požiadavkami zákona 
o rozpočtových pravidlách. Starostka obce navrhla zobrať správu nezávislého audítora na vedomie.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa pri tomto rada pozastavila a opýtala sa, či s touto 
audítorkou končila zmluva. 
Starostka obce povedala, že áno, že včera podala výpoveď.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či ešte bude robiť účtovnú závierku.  
Starostka obce odpovedala, že nie, že už ju bude robiť nová audítorka, ktorá sa nám prihlásila. 
 
 

K bodu č. 9 

Starostka obce povedala, že v ďalšom bode by mali zrušiť uznesenie č.66/2024.  
P. Mgr. Anna Racková sa opýtala, či ten názor audítorky ohľadom zrušenia uznesenia mala tá 
audítorka, ktorá dala výpoveď.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tento názor mala iná audítorka, čiže nie naša, ale všeobecná 
audítorka. Povedala, že naša audítorka s nimi už dlhšie nekomunikovala.  
Starostka za zrušenie uznesenia dala hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
Starostka obce povedala, že by si teraz mali vypočuť správu zo stavebnej komisie.  
P. Rudolf Škriečka sa ospravedlnil, že pri sebe nemá zápisnicu zo stavebnej komisie.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že zápisnicu potrebovali aj v elektronickej podobe lebo sa to všetko 
zverejňuje, že mu to hovorili a nedostali sa k nim ani v stanovenom termíne, neskoro poslal podklady 
k mzdám.  
Starostka obce povedala p. Škriečkovi, nech povie aspoň to, čo si pamätá.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že na poslednej stavebnej komisii riešili p. Naďa, že sa tam boli pozrieť 
a nakoniec sa p. Naď vzdal toho svojho návrhu, že by to odkúpil, po zvážení, že situácia je taká, aká 
je, nechce mať problémy s tými bývajúcimi na tom dome, kde vlastne ten pozemok je susediaci 
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s daným domom. Ďalej hovorili o stĺpoch nízkeho napätia blízko pozemku p. Vida, ďalej prejednávali 
výrub drevín v jazere a situácia je taká, že už je to potrebné vyriešiť.  
P. Ing. Peter Dinga dodal, že tam bola žiadosť rodiny Ábelovej ohľadom riešenia dopravnej situácie.  
P. Rudolf Škirečka povedal, že mali nejaké riešenia danej situácie ale budú sa musieť situáciou ešte 
zaoberať.  
Prítomní o dopravnej situácii pri Ábelovcoch diskutovali.  
Starostka obce povedala, že nech teda na stavebnej komisii dospejú k nejakému riešeniu a ona ho 
následne prerokuje s dopravným inšpektorátom. Ďalej navrhla zobrať správu zo stavebnej komisie na 
vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
Starostka obce povedala, že vrámci vymeneného bodu programu by mali prerokovať harmonogram 
zasadnutí OZ na rok 2025. Starostka obce povedala, že je to taký orientačný plán, ak bude potrebné 
sa stretnúť častejšie, tak by sa zvolalo rokovanie aj inokedy.  
P. Jaroslav Bača navrhol zjednotiť čas rokovaní na 18:00 hod.  
Starostka obce navrhla prijať harmonogram zasadnutí OZ na rok 2025 so zjednotenou hodinou 
konania o 18:00 hod.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. HK dodala, že podľa zákona o obecnom zriadení majú poslanci možnosť iniciovať mimoriadne 
zasadnutie OZ aspoň 1/3 všetkých poslancov.  
 

K bodu č. 12 
Starostka obce povedala, že by sa mali ďalej zaoberať orezom stromov v časti jazero tak, ako už 
spomínal predseda stavebnej komisie p. Rudolf Škriečka. Povedala, že zohnali 3 cenové ponuky, 
z ktorých najvýhodnejšiu ponuku poskytol p. Patrik Stančík a FK taktiež odporučila prijať túto cenovo 
najvýhodnejšiu ponuku. Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ schvaľuje vykonanie orezu stromov 
v časti obce jazero, zhotoviteľ: p. Patrik Stančík, suma: 1 050€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 13 
Starostka obce povedala, že ako ďalšie by mali schváliť rekonštrukciu elektroinštalácie na cintoríne.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď pozerali tie ponuky, tak nacenili diametrálne odlišné materiály. 
Povedal, že jeden chcel ten rozvod robiť 3x2,5 a druhý 4x16. Povedal, že by bolo asi potrebné 
prezistiť, čo od toho očakávajú a aj tak by sa to tento rok asi nerealizovalo a že by to teda mohli 
doriešiť na najbližšom zastupiteľstve.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jedna CP ani rozpis materiálov nemala.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ide o to, aby mali cenové ponuky nacenené rovnaké materiály.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že môže poskytovateľov cenových ponúk kontaktovať a že by nejak 
zjednotili plánované materiály, že to spolu s p. Škriečkom zistia.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že OZ odkladá rozhodnutie o rekonštrukcii elektroinštalácie na 
cintoríne na najbližšie zasadnutie OZ a požaduje doplniť cenové ponuky.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 14 
Starostka obce povedala, že by si teraz mali vypočuť stanovisko HK k III. zmene rozpočtu obce na rok 
2024.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že tie zmeny rozpočtu riešili aj na zasadnutiach FK, obidvoch sa 
zúčastnila a pre ňu je to rozbehnutý vlak pri tých zmenách rozpočtu, do ktorého ona nasadla 16. 
septembra, ale samozrejme p. Ing. Alena Hrušová to má „zmáknuté“, takže nemá jeden dôvod, prečo 
by III. zmenu rozpočtu neodporučila schváliť. Povedala, že sa tam nebudú baviť o nejakých hrozbách 
nejakého rozpočtového provizória, atď. Povedala, že je potrebné tie účty a ten rok uzavrieť tak, ako je 
navrhované a za ňu je to v poriadku a obecnému zastupiteľstvu odporúča schválenie III. zmeny 
rozpočtu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo s tým nedoriešeným amfiteátrom.  
P. HK povedala, že aj keď mali to posledné zasadnutie, tak tam je pre ňu záver jasný, že je to 
kapitálový príjem z ktorého nemôže byť krytá úhrada bežných výdavkov a to samozrejme obec 
argumentovala tým, že prakticky peniaze budú použité na vyrytie finančných operácií, že tam mali aj 
konkrétnu sumu cca tých 13 tisíc alebo 10 tisíc. Povedala, že toto by už ona naozaj potom riešila 
v záverečnom účte a aj audítorka by to mala riešiť. Povedala, že aj z výpisov účtov, keď bude robiť 
kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácií vyplynie, že boli peniaze použité na krytie bežných 
výdavkov a za ňu nemôže byť ten záver iný, ako nezákonné nakladanie s tými prostriedkami.  
Starostka obce povedala, že s p. Urbanovou a aj s Ministerstvom financií rokovala o tejto situácii a p. 
Urbanová, ktorá je dobrá audítorka a školiteľka, povedala, že bežné výdavky nemôžeme hradiť, ale 
môžeme z toho vykonať finančné operácie, čo znamená, že môžeme z toho vykryť istinu, ale iba 
úveru, ktorý je komerčného charakteru a nie zo ŠFRB. Starostka povedala, že týmto navrhujú, aby 
poslanci schválili, že tých 10 000,08€ - istinu, uhradia z finančných prostriedkov za amfiteáter.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že zabudli definovať, o čo išlo, že nikto ani z poslancov a ani pani 
kontrolórka neprišli za ňou od FK až po teraz sa presvedčiť o dokladoch, aký príjem im prišiel na 
bankový účet. Povedala, že dostali od PPA vyjadrenie o kontrole, ktoré nie je zverejnené, a tam je 
jasne napísané, že je to refundácia a je to nenávratný finančný príspevok.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to teda dotácia.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to je refundácia a to je úplne niečo iné ako kapitálový príjem.  
Starostka obce dodala, že spôsob financovania je refundácia. Povedala, že p. Urbanová im odporúča, 
aby si pomohli, lebo oni vlastne už raz ten výdaj mali a toto je refundácia a zákonne to bude čisté, keď 
s tým budeme mať vykryté tie finančné operácie na ten komerčný úver.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že bol v novembri ešte taký zákon, že im to štát povoľoval a teraz 
v decembri im to zase nepovoľuje a dala sa vtedy použiť refundácia na bežné výdavky.  
Starostka obce povedala, že zrušenie bolo asi tri dni pred tým, ako dostali danú refundáciu.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že by rada reflektovala na to, že neprišla za p. Ing. Hrušovou. 
Povedala, že podstata celej tej veci bola, že z tej dotácie nemali byť použité peniaze na úhradu 
bežných výdavkov. To hovorila od začiatku ona, hovorili to všetci poslanci a hovorí to p. Ing. 
Urbanová.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by tiež rada povedala niečo na margo vety, že neprišla za p. 
Ing. Hrušovou. Povedala, že na FK povedala vetu, ktorú ľutuje, že nenapísala do zápisnice FK, že 
požadujú, aby ich informovala o akejkoľvek novej informácii, pretože sa veľakrát k informáciám ani 
nedostali a tá informácia prišla až neskoro. 
P. Mgr. Anna Racková povedala, že sa jej pýtala ohľadom dotácie, na aký účet peniaze prišli a bolo jej 
povedané, že na bežný účet, a ďalej sa ekonómky pýtala, ako dotáciu zaúčtovala. Povedala, že od 
začiatku tvrdili, že je to jednoducho kapitálový príjem a neexistuje z toho hradiť bežné výdavky.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 9 z 14 

Podpisy overovateľov:      

P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tým chcela povedať, že im teraz poskytne všetky informácie. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to od nej požadovala na FK, že ak príde akákoľvek nová 
informácia, niečo sa zmení, tak aby nedošlo k tomu, že už niečo spravili bez toho, aby poslanci o tom 
vedeli. Povedala, že tak isto to bolo s tým amfiteátrom, že 16. októbra bola FK, peniaze za amfiteáter 
boli už 15. októbra na účte, ale oni ešte 16. októbra nevedeli, či peniaze prídu a na účet pritom prišli 
už 15. októbra. Povedala, že odvtedy začali na FK ostrú debatu, že informácie treba hovoriť na rovinu 
a pravdivo. Celé sa to od toho odvíjalo.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že by skutočne ocenila, ako hlavná kontrolórka tejto obce, že pokiaľ 
sa riešia takéto veci a stanoviská s p. audítorkou, bolo by fajn ju zapojiť aspoň do takejto komunikácie 
a bolo by to veľmi vhodné.  
Starostka obce povedala, že hovorila s p. HK, ktorá povedala, že sa s p. audítorkou spojí, ale asi na to 
nemala časový priestor. 
P. Mgr. Anna Racková povedala, že vo svojej podstate bolo jej stanovisko jasné a taktiež to p. Ing. 
Urbanová potvrdila, že sa z toho kapitálového príjmu nemajú uhrádzať bežné výdavky.  
Starostka obce povedala, že ak by to urobili tak s tými finančnými operáciami, tak oni majú ešte ten 
zbytok tých peňazí na účte.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že chcela poslancom povedať a ukázať, aké bolo skutočné plnenie 
k 30.9, k 31.10 a teraz k 30.11 lebo vie, že aj p. Ing. Holota jej hovoril, že to dopredu vedeli. Povedala, 
že im môže tie informácie ukázať, že to dopredu nevedeli, pretože tá situácia bola taká, že mali 
hospodársky výsledok k 30.9 28 tisíc, k 31.10 mali 23 tisíc, ale to je relatívne, a teraz až ku koncu 
novembra je v hospodárskom výsledku 14 tisíc. Povedala, že tu je jasne vidieť, že ako im tie príjmy od 
štátu strašne klesli a preto aj robia tú tretiu zmenu. Ďalej povedala, že by ich chcela informovať o tom, 
že ich informoval Regionálny úrad školskej správy, že im to dohodovacie konanie dopadlo tak, že 
z tých žiadaných 25 tisíc dostali len 2 500€. Povedala, že taktiež dostali informáciu, že dividendy 
nebudú. Povedala, že na začiatku roka 2024 schválili rozpočet, na základe ktorého mali výdavky. 
Povedala, že výdavky robili na základe príjmov a oni, keď sa na konci roka dozvedia, že nedostanú 
25 000€, tak to je pre ich obec strašne veľa. Opýtala sa, čo má teraz spraviť s výdavkami, ktoré už 
vykonali, ktoré už mali a boli rozpočtované. Povedala, že má teraz len dve alternatívy, že stopne 
platenie všetkých faktúr a to, čo avizovali, že mzdy materskej škole z tohto rozpočtu spraví, tak to sa 
jej nakoniec nebude dať a na účte základnej školy sa momentálne nachádza  nula a už za tento 
november školu dotovali.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že má p. Hrušová len jednu možnosť, a to je postupovať v súlade so 
zákonom.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že v prípade, že by dotácia neprišla preplatená v tomto roku, či 
by boli ešte o 25 tisíc v mínuse alebo by hospodárili s tým, čo majú.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že museli vedieť, že budú peniaze chýbať a prečo neoslovili poslancov, 
keď im štát nedal. 
Starostka obce povedala, že to vtedy nevedeli, že to tam má ekonómka až teraz.  
P. Ing. Alena Hrušová im povedala, že až teraz má výsledok hospodárenia ku koncu novembra taký, 
aký je.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že je normálne, že účtovníčka potrebovala platiť bežné výdavky, ale 
postup, ktorý by bol transparentný voči poslancom obce, ktorí sú zo zákona v právnom postavení 
kontrolného orgánu nakladania s verejnými prostriedkami by bol taký, že sa zvolá mimoriadne 
zastupiteľstvo s výkonným orgánom obce, kde sa povie, že prišla refundácia 23 tisíc, ktorá je 
kapitálovým príjmom, čiže obecné zastupiteľstvo o tom informovať vtedy, keď peniaze prišli na účet. 
Povedala, že si nemyslí, že je to vhodný smer argumentovať to tak, že za účtovníčkou neboli ani 
poslanci a ani hlavná kontrolórka. Povedala, že ona nemá čo za ňou chodiť, ale má kontrolovať to, čo 
robí.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že k 31.10 hospodársky výsledok stále nemá taký, že by to čakali. 
Povedala, že nečakala, že ich bežné príjmy budú tak strašne znížené. 
P. Mgr. Anna Racková povedala, že pri úhradách faktúr musela vedieť, že okrem dotácie nemajú iné 
peniaze na účte na ich úhradu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že má všetko splatené, že im môže ukázať bankové účty. Povedala, 
že na účte tie peniaze má a aj ich tam budú mať, ale teraz ide o vyriešenie situácie, že keď ten 
kapitálový príjem má ostať ako hospodársky výsledok a nepoužije sa na nič iné, tak dobre, tak im 
ostane a prejde do RF.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že dobre, ale to by musela v III. zmene to, že na konci bude mať 
minimálne 25 000€. Opýtala sa účtovníčky, či je schopná to teraz urobiť.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to spraví. 
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Starostka obce povedala, že poslancov prosí o to, aby schválili tú finančnú operáciu, že si tých 10 tisíc 
dáme na úhradu istiny a potom im to pekne vyjde. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, dokedy to mienia takýmto spôsobom riešiť. Povedal, že to nie je prvá 
situácia, čo tu hľadajú nejaké peniaze.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že do budúcna sa musia absolútne takýmto situáciám vyvarovať.   
Prítomní o danej situácii naďalej diskutovali.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že by s tými peniazmi vyšla vtedy, keby tie decembrové výplaty školy 
a škôlky nedala do rozpočtu tohto roka, ale uhradila ich až budúci rok aj faktúry by uhradila až budúci 
rok. Povedala, že úver má už stiahnutý a s tým nemôže už urobiť nič.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na toto sa chcela opýtať, ako chcú tých 10 tisíc použiť na 
splatenie istiny úveru spätne.  
P. starostka požiadala o slovo člena finančnej komisie p. Ing. Jaroslava Holotu.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že aby sa do toho ako tak vnieslo trochu svetlo, aby sa nehádali, tak 
by navrhoval nasledovne: uznesenie je pripravené tak, že idú poslanci schváliť III. zmenu rozpočtu, 
tak poslanci si môžu navrhnúť určitý hospodársky výsledok napríklad 24 tisíc s tým, že bude v rukách 
obecného úradu, že ako si oni popresúvajú v rámci bežných výdavkov, v rámci kapitol, finančné 
prostriedky. Povedal, že je možnosť to nechať na nich lebo ten rozpočet bol schválený v skrátenej 
forme a výsledkom toho nech je prebytok rozpočtu minimálne vo výške tých 24 tisíc.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tomu chápe, ale ak chcú schváliť III. zmenu rozpočtu, tak 
požaduje, že schvália III. zmenu s výsledkom hospodárenia 25 tisíc. Opýtala sa, kde ich zoberú, keď 
teraz sa dozvedá, že v bežných príjmoch malo byť 10 tisíc a nakoniec je tam 2 500€, čo je o 7,5 tis. 
menej, takže keď odráta z 9 407,5 tak im ostanú 2 tisícky hospodárenie. A teraz by mali požadovať 24 
tisíc alebo 25 tisíc na konci.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že už p. Ing. Hrušová naznačila, že faktúry prídu v decembri so 
splatnosťou v januári a môže ich naozaj zaplatiť až v januári, čo znamená, že ona má už nejaké tie 
svoje účtovné nástroje a samozrejme legálne, ktorými vie ovplyvniť hospodársky výsledok rozpočtu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona sa chce dohodnúť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, ako má mať teraz istotu, že dvihne ruku za to, že III. zmena 
skončila s návrhom hospodárenia 25 tisíc, keď už teraz tam vidí len 2 000€. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že oni určia, čo sa zníži.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, nech to teda idú teraz skresať.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že už od pol roka rada pre rozpočtovú zodpovednosť upozorňovala, 
že podielové dane začnú chodiť menšie a toto mali riešiť minimálne v septembri a opýtal sa, či sa 
znížil v rámci II. zmeny rozpočtu príjem z podielových daní.  
Starostka obce odpovedala, že áno.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že III. zmena rozpočtu teda by mala vykazovať minimálne taký 
zostatok, ktorý dostali v rámci tej refundácie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v I. zmene rozpočtu majú výnos dane 286 tisíc a v II. zmene 
rozpočtu majú 289 tisíc, čo je ešte o 3 tisícky viac. Povedala, že tomu teda nerozumie teraz.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona išla pri všetkých zmenách rozpočtu podľa prognóz.  
Starostka obce sa opýtala p. Ing. Jaroslava Holotu, či nemajú možnosť niečo vykryť z RF. 
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že je tam tá možnosť do konca roka.  
Starostka obce povedala, že by poslancov teda chcela poprosiť, či by im to neschválili, pretože ten 
rezervný fond sa vlastne tvoril z toho, že šetrili bežné výdavky minulých rokoch. 
Prítomní naďalej o situácii diskutovali, hovorili o tom, že finančná situácia bude budúci rok ešte horšia.  
P. HK povedala, že presne preto bude potrebné, aby sa všetky takéto veci riešili vtedy, keď to len 
začína horieť a nie vtedy, keď už máme zhorenú konštrukciu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona všetky tieto informácie podáva p. starostke, takže ona si musí 
„sypať popol na hlavu“ lebo ich pani starostke nedala a starostka to nevedela, takže ako teraz vyriešia 
tú situáciu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že ak by sa teraz neschválila III. zmena rozpočtu, či budú 
postupovať podľa II. zmeny rozpočtu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že áno, logicky by sa postupovalo podľa toho, čo sa schválilo 
naposledy.  
P. Mgr. Daniela Kontinová opäť navrhla skresať III. zmenu rozpočtu a upraviť ju teraz hneď.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že sa zmena rozpočtu robí na základne rozpočtových opatrení, takže 
toto berú kvázi ako rozpočtové opatrenie a robí sa popredu. Tak sa opýtal, či to naozaj robia popredu 
alebo sú tie peniaze už „prejedené“ a snažia sa napasovať na nejakú realitu.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že je to práveže o tom, že sú tie peniaze “prejedené“, teda časť 
z nich, a to je ten problém.  
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P. starostka povedala, že tie peniaze prišli na bežný účet a z toho sa im stŕhali aj inkasné poplatky, 
takže vlastne sa z toho niečo minulo.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že účtovníčka argumentuje tým, že ten nesúlad hospodárskeho výsledku, 
ako menovala, tri mesiace po sebe, že si to v žiadnom prípade neuvedomovala, že jej tie peniaze 
chýbajú, ale medzi tými mesiacmi sa muselo udiať to, že jej zrazu prišiel ten kapitálový príjem, ale 
musela ho tam evidovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to sa pýtala na začiatku, že ak by neprišlo to preplatenie za 
amfiteáter, tak čo bi účtovníčka robila.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že tak by neboli výplaty pre školu.  
P. Ing. Alena Hrušová opakovala, že je to jej chyba.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to je tá vec, čo povedal na FK, že jedna vec je tá, že ako to vyriešiť 
účtovne, ale druhá vec je tá, že zisťujeme, že sa prikrývame dekou, na ktorú nemáme“, jednoducho 
povedané. Povedal, že on by teraz požadoval, že aké ústupky a ako vieme narátať, že aj vzhľadom na 
budúci rok a tiež je pre neho blbé počúvať, keď sa naháňali peniaze na finančnej komisii, že Miško 
chce tvoriť kultúru a z 2200€ mu škrtnú 1700€ a to sa tu nič nedá vytvoriť. Povedal, že starostke 
pripomenie situáciu, že keď obsadzovala pracovné miesta, tak ani s jedným nesúhlasil. O jednom mu 
dala vedieť a nesúhlasil,  ale o druhom nevedeli všetci poslanci. Povedal, že ich starostka počas 
svojho fungovania predstavuje pred hotové výdavky, bez toho, aby do toho poslanec mohol zasiahnuť, 
ale teraz, keď im niečo horí, tak majú zrazu všetci problém a prečo vtedy nekomunikujú viac, prečo sa 
nepočúvajú, prečo nepočúva tých siedmych, ktorý k tomu budú mať rozhodnúť tak, ako im to teraz 
ponúka. Povedal, že sa cíti dotknutý a cíti sa obídený. 
P. starostka p. poslancovi pripomenula, že je podľa zákona o obecnom zriadení v jej kompetencii 
personálne obsadenie obecného úradu.   
Prítomní ďalej diskutovali a pokúsili sa spoločne nájsť v jednotlivých položkách bežných výdavkoch  
financie tak, aby bol výsledok hospodárenia v III. zmene rozpočtu obce 25 tisíc.  
P. Ing. Jaroslav navrhol prerušenie rokovania na 15 minút, aby si to mohla účtovníčka v kľude pozrieť.  
Starostka obce navrhla poslancom odsúhlasiť prerušenie zasadnutia OZ na 15 minút. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Po prerušení rokovania OZ požiadal o slovo p. Ing. Jaroslav Holota a požiadal poslancov 
o prehodnotenie návrhu, že by odsúhlasili III. zmenu rozpočtu tak, ako je navrhnutá s tým, že 
hospodársky výsledok by bol taký, ako navrhnú a nechajú obecnému úradu voľnosť v úprave položiek 
s tým, že zmeny môžu nastať len v bežných príjmoch a bežných výdavkoch. Povedal, že účtovníčka 
už našla zopár súm takých, že sa tomu začína približovať, ale ešte jej asi 4 tisíc chýba.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že našla hneď 17 tisíc, ale potrebuje na to čas.  
Starostka sa opýtala poslancov, aký na to majú názor.  
P. Jaroslav Bača povedal, že za neho je to o tom, že v podstate budú súhlasiť s tým, ako povedala aj 
p. HK, že bol porušený zákon a nejak sa s tým nevie stotožniť.  
P. Janka Masárová povedala, že nejaké riešenie ale musia nájsť.  
Starostka sa opýtala, že ak ostanú s tým plusovým číslom, či aj tak bude porušený zákon.  
P. Jaroslav Holota povedal, že ak by poslanci neschválili III. zmenu rozpočtu, tak sa pôjde podľa II. 
zmeny a tá zmena je pozitívne nadstavená.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal p. Ing. Hrušovej, že kde bolo to gro tých peňazí, ktoré doteraz v rozpočte 
našla.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to stiahla hlavne na obecnom úrade, v službách, ale že sa jej to 
strašne zle robí, že na to potrebuje čas.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či našla niečo aj v mzdách.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tie sú úplne na tesno, ale nejakých 1400€ vedela dať ešte dole, 
1300€ z odvodov.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že keby teraz schválili III. zmenu rozpočtu, tak ju schvaľujú 
s nejakými úpravami o ktorých ale teoreticky nevedia a to by prišlo vlastne až v pondelok, že aha, 
chválili sme toto a toto. Povedala, že by vlastne vedela len to, že schvaľujú hospodársky výsledok 25 
tisíc a nevie, čo schvaľujú, či roztiahnutú formu alebo skrátenú formu.  
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P. Ing. Alena Hrušová navrhla, že by sa ešte mohli stretnúť a dovtedy by našla všetky položky 
a potom by poslanci mohli schváliť III. zmenu rozpočtu. 
P. Jaroslav Bača povedal, že je tam taká možnosť a otázkou je, koľko na to p. účtovníčka potrebuje 
času.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bol tiež za to, aby sa znova stretli.  
Po diskusii sa prítomní dohodli, že by schôdzu dnes prerušili a stretli sa znova v nedeľu.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že sa OZ znova stretne v nedeľu 15.12.2024 o 18:00 hod. s tým, 
že prerokujú 3 zostávajúce body rokovania a dala hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 15 
Starostka obce na základe presunu nasledujúcich bodov rokovania, ktorými sa budú zaoberať dňa 
15.12.2024, pokračovala bodom ohľadom žiadosti o zaradenie členov DHZO. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že súčasťou žiadosti je všetkých 6 potvrdení o absolvovaní 
základnej prípravy členov hasičských jednotiek, povedala, že 40 hodinovú základnú prípravu členov 
hasičských jednotiek podľa §40 zákona 314 absolvovali: Timotej Benian, Simon Kroták, Bc. Marek 
Naď, Bc. Jana Gablechová, Mgr. Daniela Kontinová, Natália Kontinová.  
Starostka obce dala hlasovať za zaradenie menovaných členov do DHZO.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 16 
Starostka obce povedala, že v rámci bodu rôzne by si rada s poslancami ozrejmila situáciu, že dostali 
rozhodnutie ohľadom schválenia žiadosti o nenávratný finančný príspevok na chodník pri hlavnej 
ceste v sume 23 107,74€ a chcela vedieť, či by do toho išli, aj keď už o to požiadali, ale ide o to, že sa 
bude zvyšovať DPH na 23% a budeme musieť na to urobiť nové rozpočty a až potom budeme vedieť, 
o koľko sa nám to zvýši. Povedala, že preto by rada vedela, aký majú poslanci na to názor a či by do 
toho išli.  
P. Ing. Peter Dinga sa vyjadril, že on by do toho išiel, ale musel by najprv vidieť ten kompletný 
aktuálny rozpočet. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že predchádzajúci rozpočet bol približne na 60 tisíc.  
P. Jaroslav Bača povedal, že jeho otázka je, že či na to budú vôbec mať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že budú musieť budúci rok dotovať bežný rozpočet a že nevie, či 
na to budú mať. Povedala, že pôjde hore DPH, nevie, ako pôjde hore materiál a nevie, ako to bude, 
aby vyšli so všetkým.  
Starostka obce povedala, že ak dostala rozhodnutie, zakrátko môže prísť zmluva a preto potrebuje 
vedieť, či tú zmluvu má vôbec podpísať alebo sa poďakujeme a nezoberieme to.  
P. Mgr. Daniela Kontinová pripomenula, že ide o to isté, ako to bolo predtým, že budú musieť 
realizáciu zaplatiť zo svojho a potom môžu čakať, že im maximálne 23 tisíc vrátia.  
Starostka obce povedala, že už to na PPA pôjde rýchlejšie.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či by sa spravil len nový asfalt v tých najhorších častiach a nerobiť to 
dlažbou.  
Starostka obce povedala, že to sa nebude dať lebo to musí ísť podľa projektu.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo dobré, ak by sa p. starostke podarilo poskytnúť poslancom 
aktuálny rozpočet aspoň s dvomi cenovými ponukami, nech vidia, za čo je to reálne urobiť.  
Starostka obce povedala, že len potrebuje vedieť, že keď príde zmluva, či ju má podpísať lebo nevie, 
koľko času bude mať odvtedy na podpis.  
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P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či nie je taká možnosť, že by k podpisu prišla vyššia suma, ako je teraz 
stanovená.  
Starostka odpovedala, že výška schváleného nenávratného finančného príspevku je maximálna 
a nesmie byť prekročená. V konaní o žiadosti bolo zistené, že sa prihlásili ďalší uchádzači a preto aj 
to, čo oni žiadali, bolo ponížené o 2 996,87€.  
Starostka obce navrhla uznesenie, že o realizácii projektu sa rozhodne podľa cenových ponúk.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala p. Ing. Hrušovej, či do III. zmeny rozpočtu zarátala dar od 
podnikateľa na mikulášske balíčky vo výške 500€. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že nie lebo vtedy ešte daný dar nemali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je to ďalšia informácia, ktorú čakala, že im niekto povie, že bol 
prijatý finančný dar. Povedala, že to nie je veľká suma, ale myslí si, že sú zase na tom istom, že 
očakávajú tie informácie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa pár zastupiteľstiev dozadu dohodli vyhovieť požiadavke o nový 
počítač do školy a či tam teda bol zakúpený.  
Starostka obce sa opýtala na to účtovníčky p. Hrušovej.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že o tom nevie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že si to na zastupiteľstve odhlasovali. Povedal, že bola 
požiadavka na počítač do ZŠ. 
Starostka obce povedala, že sú v ZŠ teraz tri nové notebooky. 
P. Jaroslav Bača povedal, že no áno, ale ak sa dobre pamätá, tak to mali odsúhlasené vo výške 500€ 
a podľa jeho informácii dostali starý počítač, ktorý im po dvoch týždňoch kľakol. Opýtal sa, či ani o tom 
nevedia.  
Ing. Nina Masárová povedala, že muselo ísť o ten notebook z obecného úradu, ktorý sme dali prečistiť 
a následne dali do školy.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, že kde je potom tých 500€ na to určených, či je to na účte, keď sa nakúpil 
alebo kde sú tie peniaze. 
Starostka obce povedala, že určite áno.  
P. Jaroslav Bača povedal, že keď sa pozrie na ten účet, tak tam asi nie sú lebo by tam malo byť 
nejakých 24, či 25 tisíc a je tam 21 tisíc.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sú ešte nejaké príjmy, ktoré nie sú pripísané na účte.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, čo s tým teda, keď tie peniaze boli odsúhlasené, tak mu teraz nemôžu 
povedať, že na to nemáme.  
Starostka obce povedala, že sa musí opýtať na to, že čo sa stalo.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by mohla byť taká dobrá. Ďalej povedal, že bol dotazovaný a nevedel, 
čo má povedať, že 2x im nasnežilo a 2x mali chodníky neodhrnuté. Povedal, že ten druhýkrát boli 
chodníky neodhrnuté asi tri dni a ľudia chodili po ceste. Povedal, že bol dotazovaný s tým, že či keď 
samo nasneží, tak aj samo zmizne. Povedal, že na to nevedel odpovedať.  
Prítomní ďalej komunikovali ohľadom toho, že nebol odhrnutý sneh.  
Starostka obce povedala, že je Janko chorý.  
P. Natália Kontinová povedala, že nie je jediný zamestnanec a máme na to dokonca techniku.  
P. Jaroslav Bača sa ešte opýtal p. starostky, že v apríli má byť zápis do školy a či má už nejaký plán 
alebo víziu, ako tých rodičov jednoducho presvedčiť, aby sem tie deti dali. 
Starostka obce povedala, že s nimi bude diskutovať a chce ich aj pozvať na stretnutie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že mu ide o to, aby nečakali až do apríla, že koľko sa ich prihlási a potom 
sa už nebude dať nič robiť. Opýtal sa, či im to vie niekedy dať aj k nahliadnutiu, že by k tomu možno 
vedeli niečo povedať alebo dodať.  
Starostka obce povedala, že na to stretnutie môže prísť kľudne. Povedala, že aj učiteľky nám určite 
pomôžu.  
P. Rudolf Škriečka povedal, ako je to teraz vlastne s riaditeľkou školy.  
Starostka obce odpovedala, že je teraz poverená na pol roka p. Sládková a bude sa potom robiť 
výberové konanie. 
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Podpisy overovateľov:      

Starostka obce poďakovala a ukončila zasadnutie.   
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Rudolf Škriečka, p. Michal Držík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


